
 

Protokół z posiedzenia radnych wspólnych komisji rolnej, handlu, usług, budownictwa 

i gospodarki komunalnej, budżetowo-finansowej i planowania oraz oświaty, 

kultury, zdrowia i ochrony środowiska 

w dniu  17 stycznia 2023 r. 

 

Ad. 1. Otwarcie i stwierdzenie quorum. 

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Rady Gminy Pan Kazimierz Zalewski 

Przywitał przybyłych radnych, Wójta Gminy, Zastępcę  Wójta, Skarbnik. Na podstawie listy 

obecności, na posiedzeniu obecnych było 15 członków Komisji co stanowi 100 % Sekretarzem 

komisji został  Jerzy Leśniewski.  

Ad. 2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

Przyjęto porządek obrad w następującym brzmieniu: 

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej komisji  

4. Wolne wnioski i informacje. 

5. Zaopiniowanie materiałów sesyjnych 

Projekt uchwały w sprawach: 

a) przyjęcia zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy Biskupiec na lata 

2023-2033, 

b) uchwalenia zmian do budżetu Gminy Biskupiec na 2023 rok,  

c) nadania imienia Szkole Podstawowej w Szwarcenowie wchodzącej w skład  

Zespołu Szkolno Przedszkolnego w Szwarcenowie,  

d) przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami w celu uzyskania opinii dotyczących 

zmian statutów jednostek pomocniczych Gminy Biskupiec, 

e)  określenia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na ternie  Gminy Biskupiec w  2023 r.,  

f) dokonania zmiany  w treści Uchwały Nr III/30/18 Rady Gminy Biskupiec z dnia 

28  grudnia 2018 r. w sprawie określenia  zasad  zwrotu  wydatków za przyznane 

świadczenia  z pomocy  społecznej  w formie  posiłku, świadczenia  pienionego   

w postaci zasiłku celowego na zakup posiłku lub żywności oraz świadczenia  

rzeczowego w postaci produktów żywnościowych osobom objętym wieloletnim 

rządowym programem  „ Posiłek  w  szkole  i w domu” na lata 2019-2023,  



g) dokonania zmiany  w treści Uchwały  Nr III/31/18 Rady Gminy Biskupiec z dnia 

28 grudnia 2018 r. w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego 

uprawniającego do przyznania nieodpłatnie wsparcia w postaci posiłku, 

świadczenia poniżanego w formie zasiłku celowego na zakup posiłku lub żywności 

oraz świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych osobom  

objętym wieloletnim rządowym  programem „ Posiłek w szkole  i w domu” na lata 

2019-2023, 

h) przyjęcia Gminnego Programu  Osłonowego „ Korpus Wsparcia Seniorów”  

 w Gminie  Biskupiec na  2023 rok, 

i) pozbawienia statusu pomnika przyrody 5 sztuk  drzew  gatunku  Dąb  szypułkowy  

obwód pnia 282,6 cm, 298,3 cm, 298,3 cm, 282,6 cm, 219,8 cm rosnące na  

działkach ewidencyjnych  nr: 21/1, obręb Piotrowice, 21/2 obręb Piotrowice, 21/4, 

obręb Piotrowice,  znajdujących  się w alei drzew  przy  drodze powiatowej  Nr 

1279 N, Kisielice-Biskupiec w alei pomnikowej uznanej za pomnik przyrody  

rozporządzeniem NR 7/96 Wojewody Toruńskiego z 6 lutego 1996 r. ( Dz. Urz. 

Woj. Tor. Nr 4,  poz. 22)  nr  rejestru  379,   

j) wyrażenia  przez  Komisję  stanowiska  odnośnie  zasadności petycji wniesionej  

przez osoby fizyczne w sprawie budowy chodnika, przejścia dla pieszych  

 i oświetlenia wzdłuż chodnika przy drodze powiatowej i wojewódzkiej   

w  miejscowości  Biskupiec,   

k) Przekazania  petycji  według  właściwości, 

6. Zamknięcie posiedzenia  komisji. 

Ad 2. Przyjęcie  porządku posiedzenia   

15 radnych głosowało  za przyjęciem porządku obrad 

Ad. 3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej komisji  

15 radnych głosowało za przyjęciem  protokołu z poprzedniej komisji  

Protokół został przyjęty. 

Ad. 4. Wolne wnioski i informacje 

Radny Jan Manista zapytał ile mamy jeszcze betonowych dróg i nie utwardzonych na  terenie  

gminy dodał, że warto byłoby te drogi  dokończyć. Wójt odpowiedział, że  nie ma  już  tak dużo 

tych dróg. Wójt odpowiedział, że trzeba poczekać, aż będzie wiadomo którędy będzie 

przebiegać  droga  ekspresowa S5, wtedy dopiero będzie można robić te drogi.   

Ad. 5. Zaopiniowanie materiałów sesyjnych    

Projekt  uchwały w sprawie: 



a. przyjęcia zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy Biskupiec na lata 2023-

2033,  

Pani Skarbnik Beata  Dudalska, omówiła  uchwały.  

Radny Piotr Łukaszewski zapytał jak wygląda sprawa z budową hali sportowej w Biskupcu.    

Wójt odpowiedział nie wiadomo jeszcze nic na ten temat.   

Radny Andrzej Plichta czy będą pieniądze na demontaż eternitu?  

Wójt odpowiedział, że został złożony wniosek na usuwanie azbestu, nie widomo czy będą 

środki. Wójt poinformował, że można kupić węgiel z  Gminy jest 200 ton. 

Wójt poinformował, że trwają inwestycje na terenie gminy Biskupiec obecnie jest robiona 

droga w Słupnicy.   

Uwag do projektu uchwały  nie zgłoszono 

W wyniku jawnego głosowania w obecności 15 radnych, przy głosach 15 „za”, głosów 

przeciwnych nie było, głosów wstrzymujących nie było - Rada Gminy Biskupiec przyjęła 

projekt uchwały w sprawie przyjęcia zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy 

Biskupiec na lata 2023-2033, 

b. uchwalenia zmian do budżetu Gminy Biskupiec na 2023 rok,  

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono 

W wyniku jawnego głosowania w obecności 15 radnych, przy głosach 15 „za”, głosów 

przeciwnych nie było, głosów wstrzymujących nie było - Rada Gminy Biskupiec przyjęła 

projekt uchwały w sprawie uchwalenia zmian do budżetu Gminy Biskupiec na 2023 rok. 

c. nadania imienia Szkole Podstawowej w Szwarcenowie wchodzącej w skład Zespołu 

Szkolno Przedszkolnego w Szwarcenowie. 

Wójt poinformował, że została podjęta decyzja przez władze szkoły  o nadaniu imienia szkole  

o nazwie  Polskich Noblistów.  

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono 

W wyniku jawnego głosowania w obecności 15 radnych, przy głosach 15 „za”, głosów 

przeciwnych nie było, głosów wstrzymujących nie było - Rada Gminy Biskupiec przyjęła 

projekt uchwały w sprawie nadania imienia Szkole Podstawowej w Szwarcenowie wchodzącej 

w skład Zespołu Szkolno Przedszkolnego w Szwarcenowie. 

d. przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami w celu uzyskania opinii dotyczących 

zmian  statutów jednostek pomocniczych Gminy Biskupiec, 

Wójt  dodał, że kadencja  sołtysa  jest w tej chwili  4-letnia  i po tym terminie wygasa  mandat   

po uzgodnieniu i zmianach w regulaminie kadencja, będzie mogła trwać do wyborów 

samorządowych  i po nich będą też odbywać się wybory na sołtysa. 



Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono 

W wyniku jawnego głosowania w obecności 15 radnych, przy głosach 15 „za”, głosów 

przeciwnych nie było, głosów wstrzymujących nie było - Rada Gminy Biskupiec przyjęła 

projekt uchwały w sprawie przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami w celu uzyskania 

opinii dotyczących zmian statutów jednostek pomocniczych Gminy Biskupiec, 

e. określenia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na ternie  Gminy Biskupiec w 2023 r., 

Radny Stanisław Czajka zapytał jak się  mają stawki na  ten rok i w jaki sposób jest wybierana 

firma weterynaryjna ? Wójt robimy zapytanie ofertowe i zależy to  od tego kto jakie zabiegi 

wykonuje to taką firmę wybieramy. Radny Stanisław Czajka  zapytał  czy nie można wybrać  

jednej firmy? Wójt odpowiedział, że jedni lekarze specjalizują się w kastracji kotów drudzy 

psów. Radny Piotr Łukaszewski  nie mieszajmy się. 

Radny Stanisław Czajka odpowiedział, że nie możemy tak mówić, jak radny Piotr nie 

mieszajmy się, po czym Radny Stanisław Czajka dodał: ja jestem radnym i mam prawo 

wiedzieć czym spowodowany jest  wybór  oferty weterynaryjnej. 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono 

W wyniku jawnego głosowania w obecności 15 radnych, przy głosach 15 „za”, głosów 

przeciwnych nie było, głosów wstrzymujących nie było - Rada Gminy Biskupiec przyjęła 

projekt uchwały w sprawie określenia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na ternie  Gminy Biskupiec w  2023 r., 

f. dokonania zmiany w treści Uchwały Nr III/30/18 Rady Gminy Biskupiec z dnia 28  

grudnia 2018 r. w sprawie określenia zasad  zwrotu  wydatków  za przyznane  świadczenia  

z pomocy społecznej  w formie posiłku, świadczenia  pienionego w postaci zasiłku celowego 

na zakup posiłku lub żywności oraz świadczenia rzeczowego w postaci produktów 

żywnościowych osobom objętym wieloletnim rządowym programem „ Posiłek w szkole i  

w domu” na lata 2019-2023,  

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono 

W wyniku jawnego głosowania w obecności 15 radnych, przy głosach 15 „za”, głosów 

przeciwnych nie było, głosów wstrzymujących nie było - Rada Gminy Biskupiec przyjęła 

projekt uchwały w sprawie dokonania zmiany w treści Uchwały Nr III/30/18 Rady Gminy 

Biskupiec  z dnia 28 grudnia 2018 r. w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków za przyznane  

świadczenia z pomocy społecznej  w formie  posiłku, świadczenia  pienionego w postaci zasiłku 

celowego na zakup posiłku lub żywności oraz świadczenia  rzeczowego w postaci produktów 



żywnościowych osobom objętym wieloletnim rządowym programem „ Posiłek  w  szkole  i  w 

domu”  na  lata  2019-2023,  

g. dokonania zmiany w treści Uchwały Nr III/31/18 Rady Gminy Biskupiec z dnia 28 

grudnia 2018 r. w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do 

przyznania nieodpłatnie wsparcia w postaci posiłku, świadczenia poniżanego w formie 

zasiłku celowego na zakup posiłku lub żywności oraz świadczenia rzeczowego w postaci 

produktów żywnościowych osobom objętym wieloletnim  rządowym programem „ Posiłek  

w szkole i w  domu”  na  lata 2019-2023, 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono 

W wyniku jawnego głosowania w obecności 15 radnych, przy głosach 15 „za”, głosów 

przeciwnych nie było, głosów wstrzymujących nie było - Rada Gminy Biskupiec przyjęła 

projekt uchwały w sprawie dokonania zmiany w treści  Uchwały Nr III/31/18 Rady Gminy 

Biskupiec z dnia 28 grudnia 2018 r. w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego 

uprawniającego do przyznania nieodpłatnie wsparcia w postaci posiłku, świadczenia 

poniżanego w formie zasiłku celowego na zakup posiłku lub żywności oraz świadczenia 

rzeczowego w postaci produktów żywnościowych osobom objętym wieloletnim rządowym 

programem „ Posiłek w szkole i w domu”  na lata 2019-2023 

h. przyjęcia Gminnego Programu Osłonowego „Korpus Wsparcia Seniorów”  

w Gminie  Biskupiec na  2023 rok, 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono 

W wyniku jawnego głosowania w obecności 15 radnych, przy głosach 15 „za”, głosów 

przeciwnych nie było, głosów wstrzymujących nie było - Rada Gminy Biskupiec przyjęła 

projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Osłonowego „Korpus Wsparcia 

Seniorów ”  w Gminie  Biskupiec na  2023 rok, 

i. pozbawienia statusu pomnika przyrody 5 sztuk drzew gatunku  Dąb szypułkowy  obwód 

pnia 282,6 cm, 298,3 cm, 298,3 cm, 282,6 cm, 219,8 cm rosnące na działkach 

ewidencyjnych  nr: 21/1, obręb Piotrowice, 21/2 obręb Piotrowice, 21/4, obręb  Piotrowice,  

znajdujących się w alei drzew przy drodze powiatowej  Nr 1279 N, Kisielice-Biskupiec w 

alei pomnikowej uznanej za pomnik przyrody  rozporządzeniem NR 7/96 Wojewody 

Toruńskiego z 6 lutego 1996 r. ( Dz. Urz. Woj. Tor. Nr 4,  poz. 22)  nr  rejestru  379 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono 

W wyniku jawnego głosowania w obecności 15 radnych, przy głosach 15 „za”, głosów 

przeciwnych nie było, głosów wstrzymujących nie było - Rada Gminy Biskupiec przyjęła 

projekt uchwały w sprawie pozbawienia statusu pomnika przyrody 5 sztuk  drzew gatunku  Dąb  



szypułkowy obwód pnia 282,6 cm, 298,3 cm, 298,3 cm, 282,6 cm, 219,8 cm rosnące na  

działkach ewidencyjnych nr: 21/1, obręb Piotrowice, 21/2 obręb Piotrowice, 21/4, obręb  

Piotrowice, znajdujących się w alei drzew przy drodze powiatowej Nr 1279 N, Kisielice-

Biskupiec w alei pomnikowej uznanej za pomnik przyrody rozporządzeniem NR 7/96 

Wojewody Toruńskiego z 6 lutego 1996 r. ( Dz. Urz. Woj. Tor. Nr 4,  poz. 22)  nr  rejestru  379 

j. wyrażenia przez Komisję stanowiska odnośnie zasadności petycji wniesionej przez  

osoby fizyczne w sprawie budowy chodnika, przejścia dla pieszych i oświetlenia wzdłuż 

chodnika przy drodze powiatowej i  wojewódzkiej w miejscowości  Biskupiec,   

Radny Stanisław Czajka jeśli chodzi o oświetlenie  ścieżki w  stronę Trzech Podków, to  przez 

okres  zimowy lampy,  nie dają  zbyt dużo  oświetlenia. Radny zaproponowała, żeby do każdej 

z lamp dołożyć wiatraczki, aby wzmocnić zasilanie, tak jak to jest w Marzęcicach przy ścieżce. 

Radny dodał, że nie wymaga tego już i teraz, żeby z czasem to zamontować. Wójt odpowiedział, 

że wiedzieliśmy, że w okresie jesienno-zimowym, kiedy jest mało słońca to lampy będą słabiej 

świeciły, zapewniano nas, że w okresie zimowym będą świeciły i tak jest moim zdaniem lampy 

spełniają  swoją  rolę. 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono 

W wyniku jawnego głosowania w obecności 15 radnych, przy głosach 15 „za”, głosów 

przeciwnych nie było, głosów wstrzymujących nie było - Rada Gminy Biskupiec przyjęła 

projekt uchwały w sprawie wyrażenia przez Komisję stanowiska odnośnie zasadności petycji 

wniesionej przez osoby fizyczne w sprawie budowy chodnika, przejścia dla pieszych i 

oświetlenia wzdłuż chodnika przy drodze powiatowej i wojewódzkiej w miejscowości 

Biskupiec,   

 k. Przekazania petycji według właściwości 

Wyszedł Radny Jerzy  Dembek - nie głosował.  

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono  

W wyniku jawnego głosowania w obecności 14 radnych, przy głosach 14  „za”, głosów 

przeciwnych nie było, głosów wstrzymujących nie było - Rada Gminy Biskupiec przyjęła 

projekt uchwały w sprawie przekazania  petycji według właściwości. 

Radny Stanisław Czajka zabrał głos w temacie przejścia dla pieszych koła kościoła w Biskupcu, 

aby zastanowić się nad zrobieniem przejście tam gdzie jest bramka, żeby nie chodzić do 

głównej bramy. 

Ad. 6 Zamknięcie posiedzenia komisji. 

 

    Protokolant                            Przewodniczący Rady Gminy 



 Anna Linowiecka                   Kazimierz  Zalewski 


